
G E R E D J A  K R I S T E N   P R O T E S T A N  M A L U K U 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering gehouden op zaterdag 26 juni 2016 in de Beth-Cherem 

Kerk te Oost-Souburg, aanvang 13.00 uur. 

Aanwezig : Mw. J.J. Latupasinalo-Usmany  ) 

   Mw. M.S. Matitaputty-Latuheru ) 

   Mw. S.F. Matitaputty   ) Lid Kerkenraad 

   Mw. D. Patty    ) 

   Mw. T. de Queljoe-Latuheru  ) 

 

   Dhr. A.M. Latuheru   ) 

   Mw. L. Meyjes-de Queljoe  ) Lid Kerkbestuur 

 

   17 gemeenteleden 

 

Afwezig : Dhr. F. Dooms (met kennisgeving) 

 

1. Opening 

 

Dhr. A.M. Latuheru heet de aanwezigen van harte welkom. 

 

2. Mededelingen 

 

De heer F. Dooms heeft zich voor deze vergadering afgemeld i.v.m. zijn werk. De 

heer H. Latuheru heeft zich voor deze vergadering afgemeld. 

 

 

3. Goedkeuring notulen vergadering 16 mei 2015 

 

 Blad 1 punt 3: Besloten wordt dat de Algemene Ledenvergadering door de Kerkenraad 

wordt geopend en gesloten. 

 De notulen worden verder blad voor blad doorgenomen. Nadat er verder geen vragen 

 en/of opmerkingen meer zijn worden de notulen goedgekeurd onder dankzegging aan 

 mevrouw L. Meyjes-de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 

4. Jaarverslag secretaris 2015 

 

 Het jaarverslag werd als bijlage bij de uitnodiging voor deze ALV gevoegd. Er zijn 

 geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt dan ook ongewijzigd goedgekeurd 

 onder dankzegging aan mevrouw L. Meyjes-de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 

5. Financieel verslag 2015 

 

Het verslag wordt besproken. Omdat de uitgaven ten opzichte van de inkomsten hoger 

zijn zal met ingang van 2017 een begroting worden gemaakt. Dit is nodig zodat wij in 

de toekomst onze uitgaven  kunnen beheersen en overzien. 

De heer J. Parinussa vraagt hoe wij dit dan gaan doen. Door de contributie te 

verhogen? De heer A. Latuheru zegt dat dat voorlopig niet hoeft maar dat wij dan 

minder aan activiteiten zullen besteden. 

Mevrouw J.H. de Queljoe merkt op dat de achterstand in de contributies groter is 

geworden. Hoe zal dit worden ingelopen? Als leden niet op brieven reageren kunnen 

zij dan niet worden geroyeerd? Dit is heel moeilijk omdat wij een kerkelijke instantie 

zijn.  

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd met dank aan 

mevrouw L. Meyjes-de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 



6. Benoeming kascommissie 

 

De kascontrole commissie, bestond dit jaar uit mevrouw L. de Witte en mevrouw A. 

Wood-Siwabessy. Zij hebben de boeken gecontroleerd en een verklaring van 

goedkeuring ondertekend.  

  

 Mevrouw A. Wood-Siwabessy blijft nog 1 jaar lid en als nieuw lid stelt mevrouw C. 

van de Woestijne-Talahatu zich beschikbaar.  

Dhr. Latuheru bedankt mevrouw L. de Witte en mevrouw A. Wood-Siwabessy voor 

het controleren van de boeken. 

 

7. Verkiezing Kerkbestuur 

 

 Dit jaar zijn er geen bestuursleden die reglementair aftreden.  

 

 

8. Verkiezing Kerkenraad 

 

  Dit jaar zijn er geen kerkenraadsleden die reglementair aftreden.  

Het blijft moeilijk om leden voor de Kerkenraad te krijgen. Wij blijven leden, vooral 

jongeren, benaderen.  

 

  

9. Contributie 

 

Er zijn nauwelijks grote achterstanden in de contributie. Diegene die een grote 

achterstand hebben daar zitten wij bovenop. 

 

10. Rondvraag 

 

Dhr. A. Latuheru spreekt zijn waardering uit naar mevrouw L. Meyjes-de Queljoe 

omdat zij tijdelijk het secretariaat voor haar rekening heeft genomen en ook 

penningmeester is.  Mevrouw Meyjes-de Queljoe heeft de heer J. de Jong bereid 

gevonden haar te ondersteunen met haar werkzaamheden als penningmeester . 

Mevrouw J.H. de Queljoe merkt op dat een dubbele bestuursfunctie zeer belastend is 

en roept gemeenteleden op om een bestuursfunctie  te aanvaarden. Zij hoeven dit niet 

alleen te doen worden bijgestaan door bestaande bestuursleden. 

Mevrouw J. Latuheru merkt op dat de kraan in de keuken lekt. De kerkenraad zal 

hierover contact opnemen met de koster (J. Tomasowa). 

Mevrouw I. Matitaputty geeft door dat 4 gezinnen geen kerstpakket willen ontvangen. 

Dit zal worden meegenomen bij het bestellen hiervan. 

Mevrouw J. Latupasinalo vraagt of het mogelijk is om 1 of 2 vaste predikanten in 

dienst te nemen. Zij wil hiermee voorkomen dat de kerk leegloopt als een bepaalde 

predikant de dienst voorgaat.  Met name de dienst van 17.00 uur wordt bijna niet 

bezocht. 

Dit zal in een bestuursvergadering verder worden besproken. 

Mevrouw L. Meyjes-de Queljoe dankt de heer J. de Jong voor het ondersteunen van 

haar werkzaamheden als penningmeester. 

Mevrouw S. Matitaputty geeft aan dat er weinig kinderen naar de zondagschool 

komen. Met de kinderen die regelmatig komen (± 6) gaan zij dit zondagschooljaar 

afsluiten. In oktober zal de zondagschool dan weer worden opgepakt in verband met 

de kerstviering. Zij vindt het jammer dat de jongeren niet bereid zijn om de 

zondagschool te willen leiden en denkt aan het oprichten van een 

jongerengroep/bijbelgroep. Dit zou dan moeten worden opgepakt door gemeenteleden. 

ds. M. Winckler-Huliselan, ds. D. Janssens-Sahertian en ds. H. van het Maalpad 



hebben al aangeboden een bijbelgroep te willen opstarten.  Mevrouw A. Latuheru 

heeft aangeboden dit op te willen pakken. 

 

12. Datum volgende vergadering 

 

  In de maand juni  na een dienst van 13.00 uur. 

 

13. Sluiting 

 

 Na het zingen van Kidung Jemaat 242 bedankt de voorzitter een ieder voor zijn  

 aanwezigheid en vraagt mevrouw D. Patty de vergadering af te sluiten  met een 

 gebed. 

   

 

 

 

 

 

    

 

    


